
Notulen ALV Bewonersvereniging Ste.Marie - 20 juni 2023

aanwezig: Jan van Mierlo, Beja van Mierlo, Ben Seleski, Nico Wester, Alfons Vleghels,
Arnim Mulder, Jeroen Meesters, Henk Kielman, Herman de Raat

De voorzitter opent om 20:05 uur de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.

Binnengekomen stukken
● Email Ben Seleski over Japanse duizendknoop

○ Ben licht toe over correspondentie met gemeente via BuitenBeter app en met
de Broeders.

○ Vorig jaar heeft Fons brief gestuurd naar gemeente, maar tot een afspraak is
het nog niet gekomen.

○ Gemeente had aangegeven te werken aan een plan voor de bestrijding.
Bewonersvereniging gaat brief sturen naar de gemeente om een gesprek aan
te gaan en te vragen naar de status van het plan.

Financieel verslag en contributie
● Arnim Mulder licht de financiële stukken toe van 2022 en de prognose voor 2023.

De kascommissie bestaande uit Ben Seleski en Hilde van Duffel hebben controle
uitgevoerd en de cijfers goedgekeurd. De kascommissie adviseert de Algemene
Ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen. Er zijn geen bezwaren en
decharge wordt verleend.

● Voor de kascommissie voor 2023 melden Ben Seleski en Nico Wester zich aan.
● De contributie voor 2023 blijft 25 euro per adres.

Activiteiten 2023
● Burendag: za 23 september

○ Afspraken worden gemaakt met gemeente over de uit te voeren
werkzaamheden in het algemeen. Wat wel en wat niet.

○ Gemeente levert materieel
● BBQ: za 23 september
● Kerstbomen plaatsen: zaterdag 9 december
● Oudejaarsborrel: zaterdag 30 december
● Kerstbomen afvoeren: zaterdag 6 januari

Voortgang kloostertuin
Fons heeft 3 leveranciers die de beplanting leveren. Op de heuvel is sedum een optie, maar
is nog een discussie met de gemeente. Vd Velde heeft een plan gemaakt. Fons geeft aan
dat dit de basis vormt voor de uitvoering. heeft heel veel werk verzet om de slechte staat van
de vijver onder de aandacht te brengen..
Volgens de berekening van Fons is volledig herstel van de vijver (het lek dichten) de
goedkoopste optie. Dit voorstel heeft voor de aanwezige leden de voorkeur. De ALV besluit
om dit voorstel met de gemeente te gaan bespreken.

Rondvraag
Ben Seleski maakt complimenten aan het bestuur de organisatie van de activiteiten



Henk Kielman sluit zich hierbij aan.

Henk Kielman vraagt of er nog publiciteit wordt gezocht bij de oplevering?
Er wordt aangegeven dat bij beplanten publiciteit gezocht gaat worden

Beja stelt voor om schildpadden vrij te laten bij oplevering
Arnim geeft aan dat Frits Galle bij oplevering direct de schildpadden in de vijver zal loslaten.

De ALV wordt om 21:15 uur afgesloten door de voorzitter


